
试析网络术语及其标准化

林纲

(徐州师范大学 文学院, 江苏 徐州 221116)

lg_ms921@sina.com.cn

摘要: 网络用语作为现代汉语新词新语的来源之一, 包含着大量的网络术语。本文试从四个方面对它进行考察。1. 网络用语包含大量术语。2. 网络用语的构成情况。3. 网络术语中存在的问题。4. 网络术语的标准化。

关键词: 网络用语; 网络术语; 标准化

作者简介: 林纲(1972—), 男, 江苏徐州人, 研究生, 讲师, 主要研究领域为网络用语。

An Analysis on the Term of Computer Networks

LIN Gang

(College of Literature, Xuzhou Normal University, Xuzhou 221116)

Abstract: As one of sources of Modern Chinese neology, the parlance of computer networks contains many terms of computer networks. This article will try to study it from four angles. 1. The parlance of computer networks contains many terms of computer networks. 2. The composition of parlance of computer networks. 3. The problem of term of computr networks. 4. The standardization of term of computer networks.

Key Words: the parlance of computer networks; the term of computer networks; standardization